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	Lesson 7

	1.  As the saying goes, "All work and no play makes Jack a dull boy."

	    俗話說得好，「只會努力用功而不玩樂，再聰明的孩子也會變傻。」

	2.  Hobbies keep you from getting bored and give you a chance to learn new skills.

	    嗜好可以讓你免於無聊也可以給你一個機會培養新的技能。

	3.  The young boys with dreams are now big stars on the stage.

	    當初懷著夢想的年輕團員們，現在成為舞台上的巨星。

	4.  A: Everybody likes your pumpkin pie! I couldn't stop eating it!
    B: Neither could I. You're good at making food.

	    A：每個人都喜歡妳的南瓜派！我無法克制地一直吃！

    B：我也無法克制。妳很擅長做食物。

	5.  If you own a bakery one day, it'll be the most popular one!

	    如果妳有一天開一家麵包店，一定會是最受歡迎的一間！

	Lesson 8

	6.  A young woman who wants the public to pay attention to these people started taking pictures of them in 2003.

	    有位年輕的女士希望大眾注意這些人，便在2003年開始拍這些人的照片。

	7.  The water buffalo which helps him on the farm now is his sixth in the past 50 years.

	    現在在田裡幫他的水牛是他五十年來的第六隻。

	8.  The woman who is walking in the mud makes a living by collecting oysters.

	    這位在泥地中行走的女士靠養殖牡蠣維生。

	9.  The photographer must be someone who really cares about these people.

	    這位攝影師必定是某個真正關心這些人的人。

	10.  I think Shen's example will help many people find their spirit of giving.

	    我認為沈的例子能幫助更多人找到他們付出的精神。

	Lesson 9

	13.  Do you think it's stupid to go on a date with somebody you have only chatted with online?

	    你覺得跟一個只在網路上聊天的人去約會很蠢嗎？

	14.  I don't think it's stupid, but it might be dangerous if you go alone.

	    我不覺得那很蠢，但如果你是獨自前往的話，那可能很危險。

	15.  She kept playing with her cellphone during the meal.

	    用餐的時候她一直在玩她的手機。

	11.  Tina took a picture with the actor who/that she likes very much.（句型A例句1，p. 126）

	Tina和那位她很喜歡的演員一起拍照。

	12.  The coffee which/that Bryan made smells great.（句型B例句1，p. 127）

	Bryan泡的咖啡聞起來很香。














